

KAOHSIUNG AMERICAN SCHOOL

PREPARING BALANCED INDIVIDUALS, INDEPENDENT LEARNERS, AND GLOBAL CITIZENS



Dr. Thomas Farrell *Superintendent of Schools*

Dawn Rock *HS Principal*
Carmen Peters *ES & MS Principal*

Dear Parents,

The seniors completed our 7th Annual Senior Project in fine fashion. They certainly made a positive impact on students from three aborigine villages and with a local school for adults with special needs. We are very proud of all of them for making such a wonderful commitment to volunteer their skills to others during their final days of high school.

Graduation will be over by the time you receive this newsletter, but we assure you that it was another rewarding ceremony for all graduates and their families as well as with our staff. We will miss our seniors, but we know they will return to visit us.

Our end of year awards assemblies will be held next week; you are welcome to join us! They will all be held in the Auditorium. Please see the schedule below:

Tuesday, June 7

8:30-9:30 a.m.	PreK to grade two
10:00-11:00 a.m.	Grades three to five

Wednesday, June 8

9:50-10:50 a.m.	Middle School
11:00-12:00	High School

Since this will be our last newsletter for the school year, we want to end by thanking each and everyone of you for your strong support this year. We remain very proud of KAS, our students, and staff. Take some time to reflect with your child on his/her accomplishments this year and set some goals for next year.

Please enjoy the summer months with friends and family!

Dr. Farrell
Mrs. Peters
Ms. Rock

WWW.KAS.TW

office +886-7-586 3300

#889 Cueihua Road, Zuoying District, Kaohsiung 81354, Taiwan

fax +886-7-582 4536

親愛的家長您好:

畢業生們順利地完成了 KAS 第七屆的畢業生社區志工服務。他們為 3 所原住民村莊的小朋友們以及需要特殊教育的學生們帶來了正面的影響，我們很驕傲畢業生們奉獻自己，為自己高中生涯的尾聲更添一筆色彩。

在您收到此信時畢業典禮已經結束了，但我們確信您一定能感受到這又是另一次充滿榮耀的時刻，不僅僅是對畢業生，所有畢業生的家人們和學校所有的職員們也一起感到光榮。我們會想念所有的畢業生，但我們知道他們以後還是會回來看我們!

學期末的頒獎典禮會在下週舉行，歡迎家長們來參加! 地點在 2 樓音樂廳，請參考以下時程:

6 月 7 日 星期二

早上 8:30-9:30 PreK ~ 國小 2 年級

早上 10:00-11:00 國小 3~5 年級

6 月 8 日 星期三

早上 9:50-10:50 中學部

早上 11:00-12:00 高中部

這封週訊是本學年給您的最後一封信，在此我們想要感謝每一位家長們對我們的支持。我們仍舊是以學校、學生們以及教職員們為榮。在暑假期間您也可以花點時間和孩子共同討論他們在這學期的成就以及鼓勵孩子訂定明年的目標。

請好好享受暑假和家人朋友在一起的時光!

Dr. Farrell
Mrs. Peters
Ms. Rock

WWW.KAS.TW

office +886-7-586 3300

#889 Cueihua Road, Zuoying District, Kaohsiung 81354, Taiwan

fax +886-7-582 4536

KAOHSIUNG AMERICAN SCHOOL

PREPARING BALANCED INDIVIDUALS, INDEPENDENT LEARNERS, AND GLOBAL CITIZENS

WWW.KAS.TW

office +886-7-586 3300

#889 Cueihua Road, Zuoying District, Kaohsiung 81354, Taiwan

fax +886-7-582 4536

ACCREDITED BY THE WESTERN ASSOCIATION OF SCHOOLS & COLLEGES - MEMBER OF THE COUNCIL OF INTERNATIONAL SCHOOLS - INTERNATIONAL BACCALAUREATE SCHOOL SINCE 2010